
Zpráva o činnosti Rady a spolku Otevřené zahrady Jičínska z. s. 
od 1. 1 2017 do 30.9. 2017 

 

         Spolek Otevřené zahrady Jičínska z. s. v měsících leden až září letošního roku 

vykonával svoji činnost pro strategii komunitně vedeného místního rozvoje SCLLD a 

při tvorbě Místního akčního plánu rozvoje vzdělávání pro školy, mateřské školy, 

vzdělávací a další volnočasové organizace působící v ORP Jičín. Podrobnější popis 

činnosti pro MAP vzdělávání bude předmětem samostatného bodu jednání členské 

schůze. 

         Co se týká SCLLD a schvalovacího procesu strategie, pracovníci spolku pod 

vedením manažerky prováděli doplňování údajů požadovaných nadřízenými orgány 

tj. MZe, MPSV a MMR. Prošli jsme postupně třemi koly hodnocení, jak formálních 

náležitostí, tak i věcného hodnocení a strategie byla úspěšně schválena a můžeme tak 

dále pracovat na přípravě interních postupů, hodnotících kritérií a první výzvy by 

měly být vyhlášeny ještě v letošním roce.  

           Pravidelně jsme se zúčastňovali jednání KS a NS MAS a seminářů, konferencí 

a školení, potřebných k výše uvedené činnosti, dále jednání DSO Mariánská zahrada, 

s městem Jičín ohledně MAPu atd. 

           Rada spolku se sešla v tomto popisovaném období dvakrát a to 13. 6. a 19. 9.  

Na svých jednáních probírala aktivity v jednotlivých OP (PRV, OPZ, IROP).  

          Při červnovém jednání pověřila manažerku přípravou nového podání strategie, 

protože jsme ji stále neměli schválenou a blížil se termín poslední šance ji podat 

znovu a projít tak znovu schvalovacím procesem, než kdyby přišlo její zamítnutí a 

nebyla již nová šance, naštěstí toho pak nebylo třeba. Dále rada projednala možnost 

získání dotace z Operačního programu Životní prostředí. Tato možnost byla 

nabídnuta pro nečerpání alokace na hubení bolševníku a křídlatky a po jednání na VH 

Mariánské zahrady jsme podali návrh na alokaci pro naše zájmové území ve výši 20 

mil. Kč. Rada tedy schválila zájem o rozšíření strategie o programový rámec 

z Operačního programu Životní prostředí na aktivitu 4.4.1. o tuto částku. Dále 

probírala neúčast zástupců samosprávy a státní správy na jednání řídícího výboru 

MAP.  Řešili jsme i personální obsazení pro jednotlivé OP. Rada pak byla 

informována o přípravě uzávěrky a závěrečné zprávy za rok 2016. 

             Další jednání Rady spolku se konalo 19.9., kdy projednala závěrečnou zprávu 

a finanční uzávěrku za rok 2016 a předkládá ji dnes ke schválení členské schůzi.  

           V dalším bodě pak byla seznámena s přípravou hodnotících a preferenčních 

kritérií, interních postupů pro programový rámec PRV. Dále projednala Výzvu MAS 

pro PRV a navrhla všechny tyto dokumenty předložit výběrové a kontrolní komisi k 

připomínkování. Bylo uskutečněno projednání materiálů a po úpravách byla výzva 

předložena ke konzultaci s centrálním pracovištěm SZIF Praha.  Po jejich připomínce 

byla radou ještě schválena konečná úprava a Výzva MAS pro PRV schválena. 

Členské schůzi jsou dnes předloženy materiály: „Interní postupy Otevřené zahrady 

Jičínska z. s. pro programový rámec PRV“ a „Preferenční kritéria – výzva PRV – 

12/2017“, které dle stanov musí schvalovat. Podrobněji v dalším bodu programu 

schůze.  

          Dalším bodem bylo financování realizace strategie revolvingovým úvěrem ve 



výši 500 000 Kč – rada postup a přijetí úvěru schválila. 

          Rada též projednala proces schvalovacího postupu Strategického rámce MAP I. 

Byla též seznámena se situací jak postupovat s implementací MAP I a přípravou 

MAP II. Viz bod 12 dnešního programu. 

          Rada připravila jednání dnešní členské schůze a předkládá ji zhora uvedené 

materiály ke schválení. V rámci přípravy členské schůze došla po vysvětlení situace, 

kdy předseda spolku upozornil, po změnách dvou členů rady na nejednotnost 

funkčního období jednotlivých členů rady spolku, k návrhu na zvolení rady na další 

dvouleté funkční období na dnešní schůzi. Též je třeba zvolit kontrolní komisi a 

dávám na zvážení, zda dnes nezvolit i výběrovou komisi. Výběrová komise by měla 

být znovu volena v prosinci. 

         Děkuji tímto všem, kdo přispěli svojí prací ke schválení strategie a ku 

prospěchu našeho zájmového území. 

 

 

                                                                                                   Jiří Drška 

                                                                                               předseda OZJ z. s. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


